
 
 

Styrelsemöte 2019-03-19 

Närvarande: Patrik Revelj, Linda Forsman, Peter Råberg, Thomas Brundin, Thomas Atting, Peter 

Bengtsson, Fredrik Larm. 

1. Föregående mötesprotokoll 

a. Rapportering från Tävlingskonferens – Patrik deltog och informerade om följande:  

i. Sänkt ålder för damjunior från 19 till 18 år.  

ii. 3 generella dispenser 

iii. Patrik föreslagen att ingå i tävlingskommittén. 

 

2. Läget i lagen 

a. Elina och Nathalie hoppar av i yngsta laget PF10/11 

b. Anna Dahne har meddelat ev avhopp till hösten 

c. Beslut kring serieanmälan tas vid nästa styrelsemöte 

 

3. Samsyn Eksjö 

a. Denna punkt ska alltid vara med som en återkommande punkt på dagordningen 

i. Dialogmöte 9/4 18;30 färgaren i förvaltningshuset. Linda och ev Patrik deltar. 

Anmälan ska göras senast 2/4. 

 

4. Klubbhuset / Intersport 

a. Intersport kom med ett motbud. Mycket diskussioner efter detta.  

i. Krav mot intersport – Stig har varit i kontakt med flera i styrelsen som vill ha 

oss kvar som förening. Vi har ännu inte fått ett skriftligt förslag på vad som 

verkligen ska gälla. Nytt förslag har kommit från Klubbhuset 

ii. Tidigare beslut gällande att avtal med Klubbhuset gäller. Avtal ska skrivas för 

kommande fyra år. 

iii. Förslag om att försöka visa upp nästa säsongs nya klubboverall samt 

matchställ på avslutningen. 

iv. Till nästa möte ska alla i styrelsen gå in på klubbhuset och titta på sortiment 

för att kunna ta beslut om vad vi ska välja. Se förslag på BK Halna. 

 

5. Ekonomi 

a. Ca 100 000 kr i resultat just nu. Kvar gällande kostnader: Hyror ca 40 000 kr, Buss Cup 

25-30 000 kr  

b. Lagkonton som inte utnyttjas – förslag att överskott över 7 500 sätts i en 

ungdomsfond där man får ansöka om medel 

 

6. Årets ledare 

a. Alla ska fundera och återkomma med ev förslag till Patrik 

 



 
7. Avslutningen  

a. Bokad och klar 26/3 kl 18:00 

b. Priset för  ”Mest lovande spelare” i ungdomslagen tas bort då det är svårt och 

känsligt att välja då det många gånger är föräldrar till spelare som är tränare. 

 

8. Serieanmälan 19/20 

a. Punkten flyttas till nästa möte 

 

9. IBK Husar Academy 

a. Tomas Atting presenterade ett förslag på IBK Husar Academy. En idé för att möta 

upp intresserade spelare från 15 år med vidareutbildning i innebandy kring sin egen 

lagposition samt extra fysträning och teori kring innebandy. Tomas arbetar vidare 

med att ta fram förslag och riktlinjer 

i. Steg 1 – få tag på ledare 

ii. Steg 2 – Sätt regler för vad som ska gälla 

 

10. Aktivitetsplanen 

a. Gicks igenom 

 

11. Bokning av halltider 

a. Görs av Patrik 

 

12. Övrigt 
a. Tomas A presenterade en idé om Träningsläger gemensamt för de flesta 

ungdomslagen 7-8 september som kick off inför nästa säsong. 
 

13. Nästa möte 

a. 23 april kl 18:00 i Klubbstugan 

 
 
 
 
 
Patrik Revelj    Linda Forsman 
Ordförande    Tf. Sekreterare 


